

停學不停課 學習支援計劃

(11/3/2020更新)

如欲申請以下計劃，請在<https://forms.gle/xE89cyne4ebwocqu5> 登記。

1. 『學生網上學習電腦捐贈計劃』

本校已申請了『學生網上學習電腦捐贈計劃』，得到大教育平台捐贈十部 Lenovo V130 手提電腦，向有需要的**中四及中五同學**（綜緩、書簿全免、書簿半免）派發，校方將甄選有需要的學生，學生需於 3 月30日至 4 月30日前領取。

2. 『在家學習網寬支援計劃』由香港賽馬會慈善信託基金贊助

本校已向香港青年協會及香港小童群益會申請為期**兩個月的流動數據卡**，供本校有需要學生上網，以支援他們在家中網上學習。

3. 自由鳥贊助免費流動數據計劃

本校已申請 10 張「自由鳥 SIM 卡」登記優惠碼，以支援本校學生在家中網上學習。登記服務時，輸入優惠碼可享兩個月免費使用本地流動數據及話音服務。優惠碼有效期由 2020 年3月2日至 2020 年3月31日，如學生未於 2020 年3月31日前啟動，優惠碼將失效。開啟數據步驟[按此](#)

Supporting Scheme for Suspension of School without Suspension of Study

(updated on 11/3/2020 更新)

To apply for the the following programme(s), please register at <https://forms.gle/xE89cyne4ebwocqu5>, and our school will contact the successful applicants for collection.

1. "Student Online Donation Program for Computers"

10 Lenovo V130 laptops donated by the Big Education Platform for needy **S4 and S5 students (students receiving CSSA, full grant and half grant of Student Book Assistance Scheme)**. The school will issue notification of result to successful applicants for picking up starting from March 30 to April 30.

2. "Learning at Home Network Support Programme" sponsored by the Hong Kong Jockey Club Charity Trust

Our school has applied to the Hong Kong Federation of Youth Groups and the Boys 'and Girls' Clubs Association of Hong Kong for a two-month mobile data SIM cards for students in need to access internet to support their online learning at home.

3. "Free Birdie Sponsors Free Mobile Data Plan"

10 free Birdie SIM card registration coupon codes to support students' online learning at home. When registering for the service, enter the discount code to enjoy free local mobile data and voice services for two months. The discount codes are valid from March 2, 2020 to March 31, 2020. If students do not activate before March 31, 2020, the discount codes will be invalid. Click [here](#) for activate the account in details.